
Artikel 40-vragen: Ecologische voorzieningen bij Stadswerven

Indiener: Pieter Groenewege, Partij voor de Dieren

Datum: 15 maart 2024

Aan het college van burgemeester en wethouders,

Aan het al dan niet realiseren van ecologische voorzieningen in het gebied Wantij-West, ten

westen van de Prins Hendrikbrug, gaat een uitgebreide geschiedenis vooraf. Die geschiedenis

maakt het complex om een beeld te krijgen van de actuele inzet van het college op dit punt. Om

dat beeld te verhelderen en te actualiseren, stelt het raadslid Pieter Groenewege, Partij voor de

Dieren, overeenkomstig art. 40 van het Reglement van orde de volgende vragen:

1. Heeft het college in beeld:

a. Voor welke dieren het gebied Wantij-West een ecologische functie heeft als

schakel tussen de Merwede en het Wantij?

b. Voor welke dieren het gebied Wantij-West ecologische functies zou kunnen

hebben als schakel tussen de Merwede en het Wantij, indien het een daarvoor

geschikte inrichting zou krijgen?

2. Kan het college onderzoeken omtrent de (potentiële) ecologische functie(s) van

Wantij-West met de raad delen?

3. Indien het college de (potentiële) ecologische functie(s) van Wantij-West niet in beeld

heeft, is het college bereid deze dan te onderzoeken?

4. Het rood gekleurde gebied op de bovenstaande kaart wordt door Stichting Het Wantij

kansrijk geacht voor de realisatie van een natuurvriendelijke oever. In wiens eigendom is
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dit gebied? Indien niet in eigendom van de gemeente, gaat de gemeente dit gebied

verwerven ten bate van de ontwikkeling van Wantij-West?

5. Kan het college bevestigen dat het realiseren van een natuurvriendelijke oever of een

andere ecologische voorziening op deze locatie (het rood gekleurde gebied) niet op

bezwaren van Rijkswaterstaat stuit voor wat betreft de effecten op de vaargeul?

6. Deelt het college het oordeel van Stichting Het Wantij dat deze locatie (het rood

gekleurde gebied) kansrijk is voor de realisatie van een natuurvriendelijke oever of een

andere ecologische voorziening?

7. Is het college bereid het realiseren van een natuurvriendelijke oever of een andere

ecologische voorziening op deze locatie (het rood gekleurde gebied) mee te nemen in de

plannen voor Wantij-West? Zo nee, waarom niet?

Stapstenen

8. In een gespreksverslag van Stichting Het Wantij met Rijkswaterstaat wordt vermeld dat

het eiland onder het geplande beeld (Hanneken van Dordt) ecologisch kan worden

ingericht. Zo kan dit een ecologische stapsteen vormen voor dier- en plantensoorten, en

voorkomt dit dat er met boten of waterscooters om of tegen het beeld aan wordt gevaren.

Plannen om het beeld van Hanneken van Dordt een plek te geven in Wantij-West worden

op dit moment uitgewerkt. Hoe beoordeelt het college het idee om van de voet van het

beeld een ecologische stapsteen te maken? Is het college bereid dit mee te nemen in zijn

planvorming?

9. Ziet het college voorts kansen om elders in het gebied Wantij-West meer ecologische

stapstenen te realiseren? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet?

Met vriendelijke groet,

Pieter Groenewege

Partij voor de Dieren
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https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Agendacommissie-Dordrecht/2023/22-augustus/17:30/Brief-aan-gemeenteraad-met-reactie-van-Stichting-het-Wantij-op-antwoordbrief-van-het-college-van-23-mei-2023

